
 

Revisionsberättelse för 2024 

Undertecknad revisor i KFUM Örebro Frisbee, Stefan Angergård, avger härmed 
följande: 

Granskning av föreningens räkenskaper för året 2024. Resultatet för året 2024 är 
−108 622 kr.  

Intäkter av medlemsavgifter, bidrag, tävlingsavgifter och framför allt discförsäljning är 
återkommande år till år. Detta år har discförsäljningens och bidragens intäktsposter 
sjunkit och varit klart under budgeterat belopp. Medlemsavgiftsposten och övriga 
intäkter har ökat. För övriga intäkter finns inbetalda avgifter för att delta på 50-
årsfesten. 

Bidrag har under året erhållits från RF, SISU, staten och Örebro kommun. Klubben har 
sökt de bidrag som varit några av de möjliga att söka. Vissa projektbidrag är intäkter 
som betalas ut i samma storlek som intäkterna, vilket är regler för att få projekt-
bidraget. Vi får försöka hitta fler bidrag och projekt att söka för att inte gå miste om 
möjlighet till högre intäkter och till att kunna fortsätta utveckla klubben. 

Klubben arrangerade tävlingar i ultimate och discgolf, vilket ger intäkter, kostnader 
och slutligen vinster. Kan vi arrangera fler tävlingar? Utveckla arrangemangen som 
skulle ge mer vinster? 

Stora kostnader är som tidigare år inköp discar, tävlingskostnader ultimate, 
arrangörskostnader av tävlingar, hall- och planhyra och kostnader för banskötsel. Vi 
har ett större antal discar i varulager som gör att vi är bättre förberedda när säsongen 
drar i gång. Dock har inköpspriserna ökat och marginalerna minskat, finns det 
utrymme att höja priserna eller tappar vi köpare då? Den största kostnaden detta år 
är arrangemanget kring 50-årsjubileumet, vilket klubben var förberedd på.  

Det förenklade bokslutet, resultaträkningen och balansräkningen ser bra ut! 

Därför föreslås 

Att resultat och balansräkning för räkenskapsåret 2024 godkännes. 

Att styrelsen beviljas ansvarsfrihet för räkenskapsåret. 

 

Stefan Angergård, Revisor  Örebro 22/1-2025 


